



École Saint-Léon-de-Westmount

360, avenue Clarke
Westmount (Québec) H3Z 2E6
(514) 596-5830
st-leon-de-westmount.csdm.ca

Annexe Charlevoix

633, rue de Courcelle
Montréal (Québec) H4C 3C7
(514) 596-5670

Montréal, 14 mars 2019

Chantier à notre école : report de la délocalisation de classes

Chers parents,

Comme vous le savez, un agrandissement de l'école Saint-Léon-de-Westmount est prévu. Ce chantier nécessitera une délocalisation temporaire de 8 à 12 classes.

La procédure de la Ville de Westmount de projet particulier, de modification ou d'occupation d'un immeuble (PPCMOI) prend plus de temps que les 6 mois que nous avons initialement planifiés. Puisque nous voulons éviter de délocaliser des enfants en cours d'année scolaire, la délocalisation des classes à l'Annexe Charlevoix devra être reportée au début de l'année scolaire 2020.

Notre projection d'échéancier prévoit maintenant la livraison de l'école Saint-Léon-de-Westmount et la réintégration des classes délocalisées pour la rentrée 2022.

Merci de votre compréhension,

Tania Genzardi
Directrice
École Saint-Léon-de-Westmount
(514) 596-5830
stleon@csdm.qc.ca

Marie-José Mastro Monaco
Commissaire scolaire NDG –Westmount
Vice-présidente de la CSDM
(514) 952-2071
mastromonacomj@csdm.qc.ca



**Commission
scolaire
de Montréal**



École Saint-Léon-de-Westmount

360, avenue Clarke
Westmount (Québec) H3Z 2E6
(514) 596-5830
st-leon-de-westmount.csdm.ca

Annexe Charlevoix

633, rue de Courcelle
Montréal (Québec) H4C 3C7
(514) 596-5670

Montreal, March 14, 2019

Construction at our school : postponement of class relocation

Dear Parents,

As you know, an expansion of the Saint-Léon-de-Westmount school is planned. This project will require a temporary relocation of 8 to 12 classes.

The City of Westmount's procedure for Specific Construction, Alteration or Occupancy Proposal for an Immovable (SCAOPI) is taking longer than the 6 months we had originally planned. Since we want to avoid relocating children during an ongoing school year, the relocation of classes to the Annexe Charlevoix will have to be postponed for the beginning of the 2020 school year.

The delivery of Saint-Léon-de-Westmount School and the reintegration of delocalised classes are now scheduled for the beginning of the 2022 school year.

Thank you for your understanding,

Tania Genzardi
Director
Saint-Léon-de-Westmount School
(514) 596-5830
stleon@csdm.qc.ca

Marie-José Mastromonaco
School Commissar, NDG –Westmount
Vice-President, CSDM
(514) 952-2071
mastromonacomj@csdm.qc.ca



**Commission
scolaire
de Montréal**